
Zápis ze zasedání Kolejní rady Kajetánka 6. 10. 2015 

Zasedání Kolejní rady Kajetánka proběhlo 6. 10. 2015 v 17.00 v iRoomu, 7. p. K1A. 

Přítomni: Michaela Černá, Petr Hanzlík, Vít Jurásek, Eduard Petiška. 

Nepřítomni: Andrea Plávková. 

Program 
1. Schválení programu 

2. Seznámení nových členů s chodem KR 

3. Žádosti o povolení chovu zvířete 

4. Kufrárna K2 

5. Webové stránky KR 

6. Nový ceník služeb 

7. Termín příštího zasedání 

 

Jednání 

1) Schválení programu 

Program schválen 4-0-0. 

2) Seznámení nových členů s chodem KR 

M. Černá seznámila nové členy kolejní rady s fungováním KR a základními informacemi o KR, včetně 

její dosavadní činnosti a zásad. 

3) Žádosti o povolení chovu zvířete 

Kolejní rada jednomyslně schválila žádosti o povolení chovu zvířete ubytovaných Kristýny Valešové, 

Kateřiny Habalové, Terezy Lukešové a Lukáše Vrábela. 

4) Kufrárna K2 

Dočasným správcem kufrárny K2 byl jmenován Petr Hanzlík. 

5) Webové stránky KR 

E. Petiška přislíbil předložit na příštím zasedání KR konkrétní návrhy technického řešení webových 

stránek kolejní rady.  

6) Nový ceník služeb 

Kolejní rada přijala následující usnesení: „Kolejní rada je ve shodě s názorem GPKR, že opatření 

ředitele KaM o ceníku služeb poskytovaných v kolejích UK v Praze bylo přijato nelegitimním způsobem 

a jím stanovené vysoké ceny neodpovídají kvalitě poskytovaných služeb a nejsou za daných okolností 

přiměřené. Do doby, než bude zjednána náprava, doporučuje kolejní rada vedoucí koleje stanovit 

jeden prací cyklus jako 2 hodiny času užívání pračky, a to bez jakýchkoli omezení k neprospěchu 

ubytovaných.“ 

Usnesení přijato 4-0-0. 

7) Termín příštího zasedání 

Termín příštího zasedání KR byl stanoven na úterý 3. 11. 2015. Konkrétní čas bude upřesněn. 

 

 

Michaela Černá 


